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در خشش وقدرت 
نمایی کشتی گیران 

تیم ملی فرنگی 
کشورمان در مسابقات 

آسیایی سهمیه 
المپیک پاریس، باعث 

شد تا اتحادیه جهانی 
کشتی از بابت این 

قدرت به تمجید و به 
نیکی یاد کند 

لفتی،  لمپیک تصویر مهدی ا لمللی ا کمیته بین ا
لمپیک پاریس را  ژیمناست کار ایرانی که سهمیه ا
به دست آورد، در صفحه اینستاگرامش منتشر کرد.
لفتی، ژیمناست ایران، توانست سهمیه  مهدی ا
لمپیک پاریس را به دست آورد. او با قرارگرفتن در  ا
لمپیک،  رده دوم رنکینگ مسابقات کسب سهمیه ا
لفتی اولین ژیمناست ایرانی است که در 60 سال گذشته  به بازی های پاریس راه پیدا کرد. ا
لمپیک با انتشار تصاویر 12 ژیمناست کار  لمللی ا در این بازی ها شرکت می کند.کمیته بین ا
لمپیک پاریس در صفحه اجتماعی و رسمی خود نوشت: پس از پشت سر  راه یافته به ا
لمپیک در نهایت 12 مرد در اسباب مختلف  گذاشتن چهار راند از مسابقات گزینشی ا
لفتی  لمپیک گرفتند.یکی از تصاویر منتشرشده توسط IOC مربوط به مهدی ا سهمیه ا
لمپیک  لمللی ا لمپیک شده است.کمیته بین ا است که در پرش خرک صاحب سهمیه ا

لفتی را نیز تگ کرده است. همچنین صفحه اجتماعی مهدی ا

نیمکت  ی  رو ی  و ژا ن  ند ما ل  حتما ا ز  ا آس  مه  روزنا
بارسلونا در فصل بعد خبر داد.

به گزارش ایسنا، آینده ژاوی در بارسا معلوم نیست. او 
2۷ ژانویه اعلام کرد در پایان فصل بارسا را ترک خواهد 
لی است که قراردادش تا ژوئن 2025 با  کرد. این در حا
بارسلونا اعتبار دارد. هنوز هم ممکن است یک چرخش 
غیر منتظره در برنامه این مربی برای فصل بعد رخ دهد. این احتمال وجود دارد لاپورتا یک 
فصل دیگر نیز به این مربی زمان بدهد و ژاوی فصل بعد نیز در تیم کاتالانی بماند تا قراردادش 
به اتمام برسد.ژاوی یکشنبه شب در نشست خبری بعد از ال کلاسیکو  در پاسخ به این سوال که آیا 
فکر می کند بعد از پایان امیدهای قهرمانی در لالیگا، زمان خداحافظی فرا رسیده است، گفت: 
»وقتش نیست.«صحبت های سرمربی بارسا در ماه های اخیر بسیار متناقض بوده است. او چند 
لی است  بار به صراحت اعلام کرد تحت هیچ شرایطی با بارسلونا ادامه نخواهد داد. این در حا

که نزدیکان این مربی از احتمال ماندنش در بارسلونا خبر دادند.

سنگربان آلمانی بارسلونا بعد از شکست تیمش در 
ال کلاسیکو به انتقاد شدید از داور مسابقه پرداخت.

هفته  زی  ــا ب ب تــریــن  ا جــذ و  س ترین  حسا در 
بارسلونا  و  مادرید  ل  رئا تیم  دو  لالیگا  ســی ودوم 
به مصاف هم رفتند. این بازی که به میزبانی تیم 
مادریدی برگزار شد با پیروزی سه بر دو میزبان به 
پایان رسید تا شاگردان آنچلوتی اختلافشان را با تیم دوم جدول که بارسلوناست به یازده 
امتیاز افزایش دهند.آبی اناری ها در پایان بازی به شدت به داوری در این بازی اعتراض 
داشتند. به نوشته روزنامه ال موندو دیپورتیوو، مارک آندره تر اشتگن، سنگربان آلمانی 
بارسلونا، در اعتراض به داوری گفت: نمی دانم از چه کلماتی  استفاده کنم. به نظرم این 
مایه شرمساری برای فوتبال جهان است. در این جهان پول های زیادی صرف می شود اما 
نه برای آنچه مهم است. از بیان کلمات عاجزم. نمی دانم چرا این پول ها برای تکنولوژی 

هزینه نمی شود.

  تیم ملی فوتسال ایران توانست با برتری چهار بر صفر 
برابر کویت و کسب ۹امتیاز به عنوان صدرنشین گروه
D راهی دور یک چهارم نهایی جام ملت های آسیا شود.

به گزارش ایسنا، دور سوم مرحله گروهی جام ملت های   
فوتسال آسیا با برگزاری دو دیدار ادامه یافت که در یکی 
از بازی ها تیم ملی فوتسال ایران با چهار گل کویت را 

شکست داد.
  علی اکرمی، سعید احمدعباسی و سالار آقاپور در نیمه اول برای ایران گل زدند. در نیمه دوم 
لتی بار دیگر گلزنی کرد و چهارمین گلش را در این رقابت ها  سعید احمدعباسی از روی نقطه پنا
و دومین گلش را در این مسابقه به ثمر رساند.   در دیگر دیدار همزمان افغانستان سه بر دو از سد 
بحرین گذشت و به عنوان تیم دوم پس از ایران صدرنشین راهی دور حذفی شد .   شاگردان 
وحید شمسایی در دور یک چهارم نهایی این رقابت ها با قرقیزستان روبرو خواهند شد. همچنین 

افغانستان باید به مصاف تاجیکستان در مرحله یک چهارم نهایی برود.

سنگربان المانی بارسلونا بعد از باخت به رئال    

چرا این پول ها برای تکنولوژی هزینه نمی شود؟
  

پیروزی پر گل مقابل کویت 

 صعود قاطعانه ملی پوشان فوتسال به دورحذفی آسیا
 
 

برای اولین بار رخ داد  

 الفتی ژیمناست  ایرانی به المپیک  رسید
تناقص گویی ژاوی ادامه دارد  

اکنون وقت رفتن نیست 
 

لی از امروز) سه شنبه (در کره  مسابقات جام جهانی پاراتیراندازی در حا
لمپیک  جنوبی آغاز می شود که ساره جوانمردی برای کسب سهمیه پارا

پاریس همراه فرزند و همسرش در این مسابقات شرکت خواهد کرد.
برای شرکت در مسابقات جام جهانی پاراتیراندازی ، نسرین شاهی، 
 p4 تپانچه بادی 10 متر و p2( ساره جوانمردی و فائزه احمدی در ماده
تپانچه 50 متر خفیف(، محمدرضا میرشفیعی )P1 تپانچه 10 متر بادی و 
P4 تپانچه 50 متر خفیف( و رقیه شجاعی )R2 و R۹( 3 وضعیت بانوان 

عازم این رقابت ها  شدند. 
لمپیک  لبته به جز ساره جوانمردی که هنوز در 50 متر خفیف سهمیه پارا ا
را کسب نکرده است، سایر تیراندازان سهمیه را کسب کرده اند و این 
لمپیک  کات و آماده سازی آنها برای شرکت در پارا مسابقات نوعی تدار

پاریس است.

 سرمربی پیشین تیم فوتبال پرسپولیس برای نشستن روی نیمکت تراکتور 
با این باشگاه تبریزی به توافق رسیده است.

بعد از جدایی پاکو خمس از تراکتور، مسئولان این باشگاه مذاکراتی با 
یحیی گل محمدی انجام دادند تا او را راضی به نشستن روی نیمکت 

تیم شان کنند.
گویا گل محمدی با تراکتور به توافق نهایی رسیده و اگر موانع موجود 

برطرف شود، این مربی به زودی قرارداد خود را به امضا می رساند.

  اتحادیه جهانی کشتی از قدرت ایران تمجید کرد

کشتی فرنگی ایران تنها تیم  کامل در المپیک  پاریس

ب  خو عملکرد  ز  ا پس 
در  ن  ــرا ی ا ن  را فرنگی کا
گزینشی  ت  ــا ــق ب ــا ــس م
ره  قا سطح  در  لمپیک  ا
نی  جها یه  د تحا ا  ، سیا آ
ز  ا تمجید  ــه  ب کشتی 
رنگرز  حسن  ن  ا گرد شا

پرداخت.
لمپیک 2024   مسابقات گزینشی بازی های ا
بیشکک  در  فرنگی  کشتی  رشته  در  پاریس 
پیکارها  این  در  رسید.  پایان  به  قرقیزستان 
علیرضا مهمدی و امین کاویانی نژاد از ایران 
موفق به کسب سهیمه شدند. با ثبت این 2 
سهمیه، فرنگی کاران ایران با تیم کامل راهی 

پاریس خواهند شد.
در  ــرز  ــگ رن حــســن  ن  ا گــرد شــا فقیت  مو
کشتی  نی  جها یه  د تحا ا ید  د ز  ا ن  قرقیزستا

دور نماند. 
ن  پوشا ملی  عکس  ر  نتشا ا با  یه  د تحا ا ین  ا
ایران نوشت: کشتی فرنگی ایران تنها تیمی 
در  حضور  کامل  سهمیه  که  است  جهان  در 
ه  کرد کسب  را  ریس  پا لمپیک  ا ی  ها زی  با

است.
نمایندگان کشتی ایران در رشته آزاد نیز پنج 
سهمیه کسب کردند. در این رشته روسیه و 
ن  جها در  سهمیه   6 با  ن  یجا جمهوری آذربا

هستند. پیشتاز 
 3 0 کسب  به  فق  مو ن  کنو تا  ن  ــرا ی ا ورزش 

لمپیک  ا های  بازی  در  حضور  برای  سهمیه 
شده که 11 سهمیه آن مربوط به رشته کشتی 
 36 رشته  این  ورزشکاران  عبارتی  به  است. 

درصد سهمیه های ایران را کسب کردند
و  ست  ا کشور  سم  ا به  کشتی  ی  سهمیه ها
فدراسیون بعد از برگزاری انتخابی ها نفرات 

نهایی پاریس را مشخص می کند.
ی  مهد ن  یـــرا ا فرنگی  کشتی  تیم  ی  ــرا ب
60 کیلوگرم، محمدرضا  محسن نژاد در وزن 
گرایی در 6۷، امین کاویانی نژاد در وزن ۷۷، 
هادی  محمد   ،8۷ وزن  در  مهمدی  علیرضا 
ساروی در وزن ۹۷ و امین میرزازاده در وزن 

130 کیلوگرم موفق به کسب سهمیه شدند.
نمایندگان ایران در مسابقات جهانی بلگراد 
سهمیه   2 آسیا  گزینشی  در  و  سهمیه  ر  چها

گرفتند.
در کشتی آزاد نیز رحمان عموزادخلیلی در 
حسن   ،۷4 وزن  در  امامی  یونس   ،65 وزن 
 ۹۷ 86، امیرعلی آذرپیرا در  یزدانی در وزن 
کیلوگرم   1 2 5 وزن  در  ع  ر زا میرحسین  ا و 
علیرضا  . ند کرد کسب  را  ن  یرا ا ی  ها سهمیه 
استانبول  گزینشی  مسابقات  به  نیز  سرلک 
سهمیه  کسب  صورت  در  و  د  شو می  م  اعزا

مسافر پاریس خواهد شد.

 86 در کشتی آزاد هنوز تکلیف نماینده وزن 
نیست  مشخص  لمپیک  ا در  ایران  کیلوگرم 
و قرار است یک انتخابی بین حسن یزدانی 

و کامران قاسمپور در این وزن برگزار شود.
تیم کشتی فرنگی ایران کامل شد

در  ن  جها کیلوگرم   82 وزن  ن  یب قهرما نا
2023، با نمایشی خوب مقابل حریف  ل  سا
لمپیک در  عنوان دار ازبکستانی به سهمیه ا

وزن 8۷ کیلوگرم رسید.
بل  مقا د  نی نژا یا و کا مین  ا برتری  ز  ا بعد 
کیلوگرم   ۷ ۷ یی  نیمه نها در  چینی  یف  حر
ی  مُهمد علیرضا   ، لمپیک ا سهمیه  کسب  و 
زبک  ا ف  دو ی مــرا بــرد ی  سبا لگا جا بل  مقا

قرار گرفت.
حت  سترا ا ل  و ا ور  د که  ی  مهمد علیرضا 
ژانیشوف  3 آسان  بر   6 ادامه  در  بود،  کرده 
ف  دو مرا ر  ا یــد د به  و  برد  را  ن  قرقیزستا ز  ا
ف  دو مرا د  سو به  صفر  -2 ل  و ا قت  و  . رفت
ی  مُهمد ین  ا م  دو قت  و در  ما  ا  ، شد م  تما
نتیجه  و  گرفت  ک  خا در  ز  متیا ا  3 که  د  بو
تا  کرد  م  تما د  خو د  سو به   2 -3 یت  درنها را 

لمپیک بگیرد. سهمیه ا
 8 2 وزن  در  شته  گذ ل  سا کشتی گیر  ین  ا
در  فرنگی  کشتی  ملی  تیم  عضو  کیلوگرم 
نقره  ل  ا ــد م به  که  د  بو نی  جها ت  بقا مسا
تغییر  به  تصمیم  ز آن  ا پس  و  رسید  نی  جها
انتخابی  چرخه  در  را  خود  کار  و  گرفت  وزن 

لمپیک در 8۷ کیلوگرم استارت زد. ا

خبر

ورزشی

فصل ریزش

85در صد از سهام سرخابی ها  واگذاری 
به بخش خصوصی صورت گرفت ودو تیم 
لکین جدید  پرسپولیس واستقلال عملا ما

خودرا شناختند.
طبق اظهار نظر مدیران فعلی با توجه به 
لی که صورت گرفته، روزهای  فعل وانفعا
هیچ  به  نها  آ لبته  ا . ست ا ه  را در   خــوب 
نکته ای اشاره نداشتند، اما از شواهد چنین 
همه    ن  شد صفر  ل  و ا م  گا که  ست  ا پید

بدهی های دو باشگاه   خواهد بود.
در صورت تحقق این موضوع دو باشگاه 
مطرح فوتبال کشورمان بعد از چند دهه 
از گرفتاریها به ساحل ارامش راه خواهند 

یافت تا نفس تازه ای کشیده شود.
اما در کنار این خبر خوب باید منتظر خبر 
دیگری که به ریزش مدیریتی در این دو 

تیم ارتباط دارد ماند.
خبر از تحولات در مدیریت واعضای هیات 
دیر  له  مسا این  رسد.  می  گوش  به  مدیره 
ندارد.حتی  وسوز  سوخت  اما  دارد  زود  و 
گزینش در مورد مدیران جدید صورت گرفته 
ونام انها به گوش رسیده است.فعلا نام انها 
محکم  ید  جد لکین  ما ی  پا ی  جا تا  ند  بما
لبته در این بخش باید تا پایان لیگ  شود.ا
صبر کرد تا مدیران جدید در نهایت آرامش 

وارد عرصه تیمداری وباشگاهداری شوند.

کبر عزیزی ا

تحلیلگر ورزشی

ساره جوانمردی با فرزندش به جام جهانی 
کره رفت

گل محمدی با تراکتور توافق کرد

معاون حقوق بشر و امور بین الملل وزیر دادگستری:

بیش از ۸۰درصد از زباله گردها   غیرایرانی اند
له گردی  لملل وزیر دادگستری، زبا معاون حقوق بشر و امور بین ا
را فارغ از اینکه توسط اتباع ایرانی یا غیرایرانی انجام شود، ناقض 

حقوق شهروندی و کرامت انسانی برشمرد.
لیان  ،  به گزارش روابط عمومی وزارت دادگستری، عسکر جلا
له گردی را نقض صریح حق بر سلامت شهروندان دانست و  زبا
افزود: وزارت دادگستری با توجه وظایف و ماموریت های ذاتی 
در حوزه حقوق بشر و حقوق شهروندی از سال 1402به صورت 
له گردی ورود کرده تا راهکارها و مسیرهای  جدی به موضوع زبا
مناسب برای اجرایی شدن قانون مدیریت پسماند را مشخص 
لهاست به طور جدی  و ارائه کند. با توجه به اینکه این قانون سا
و کامل عملیاتی نشده، دستگاه ها و نهادهای متولی و ذیربط 
اهرم  از  استفاده  با  داریم  تلاش  و  کردیم  مشخص  را  موضوع 
لعموم، دستگاه های مسئول را ملزم به اجرای قانون  مدعی ا

مدیریت پسماند کنیم.
وی افزود: در این رابطه با رئیس سازمان حفاظت محیط زیست 
فراجا  فرماندهی  پسماند،  یت  مدیر قانون  متولی  عنوان  به 
به عنوان ضابط دستگاه قضایی، معاون دادستان کل کشور، 
دادستان تهران و معاون حقوق عامه دادستان تهران، شهردار 
تهران و شهرداران مناطق 22گانه تهران جلسات و نشست های 
از  پسماند  یت  مدیر قانون  تا  شد  انجام  متعددی  و  تخصصی 
طریقی که کمترین تبعات اجتماعی را به وجود آورد، اجرایی 

کنیم.
پدیده  بــروز  و آسیب شناسی  ریشه یابی  لــزوم  بر   ، لیان   جلا
له مواجه  له گردی تاکید کرد و گفت: ما با پدیده مافیای زبا زبا
کار  جویای  افراد  بیشتر،  سود  به  دست یابی  برای  که  هستیم 
له گردی به  و نیازمند یا اتباع غیرایرانی را از راه استثمار در زبا
موثر  رصد  و  کنترل  هدف  با  و  خصوص  این  در  می گیرند.  کار 
14نفر در  154نفر به  لیت ها، تعداد پیمانکاران شهرداری از  فعا
مناطق 22گانه تهران کاهش یافت و حدود وظایف و اختیارات 

هر پیمانکار به طور دقیق و شفاف تعیین و ابلاغ شده است.
لملل وزیر دادگستری به راه اندازی  معاون حقوق بشر و امور بین ا
له از مبدا توسط  سامانه نوماند توسط شهرداری برای تفکیک زبا
سامانه  این  کارکردهای  از  یکی  گفت:  و  کرد  اشاره  شهروندان 
تحویل مستقیم پسماند قابل بازیافت به افراد مجاز و کوتاه شدن 
له است. دست مافیا از چرخه جمع آوری، نگهداری و بازیافت زبا
اتباع  جزو  له گردها  زبا از  ــد  80درص از  بیش  اینکه  بیان  با  وی 
و  غیرایرانی  اتباع  جزو  له گرد  زبا اگر  افزود:  هستند  غیرایرانی 
بر  مبنی  تعهد  اخذ  با  باشد،  اقامت  برای  مجاز  مدارک  دارای 
له گردی آزاد می شود و اگر جزو اتباع  عدم اشتغال مجدد به زبا
غیرایرانی غیرمجاز باشد، پس از تحویل به اردوگاه های تعیین 
شده، ضمن هماهنگی با سفارت کشور مربوطه، مقدمات کار 

برای بازگردان فرد مورد نظر به کشور متبوعش انجام می شود.  

مدیر عامل سازمان سرمایه گذاری شهرداری تهران:

مجوزی برای ساخت هتل در بوستان های جنگلی صادر نشده است
مدیر عامل سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی 
شهرداری تهران با تاکید بر اینکه هنوز هیچ مجوزی برای 
ساخت هتل در بوستان های جنگلی صادر نشده است، 
گفت:در این کاربخش خصوصی در ازای سود شهرداری 

ملزم به نگهداشت فضاهای جنگلی می شود.
به گزارش خبرنگار ما، نوید خاصه باف در نشست خبری 
با تشریح برنامه های سازمان سرمایه گذاری شهرداری 
تهران در استفاده از ظرفیت های مردمی برای پیشبرد 
 و به سرانجام رساندن پروژه های شهری گفت: یکی از 
واحد های  با  تعامل  سطح  ارتقای  ما  مسائل  ترین  مهم 
از  حداکثری  استفاده  و  تعهدات  انجام  برای  اجرایی 
اختیارات قانونی برای رفع مشکلات است. به این منظور، 
افزایش  تومان  500میلیارد  تا  را  مناطق  اختیارات  سقف 
دادیم و همچنین کارگروه های تخصصی آموزش را برای 

مدیران و کارشناسان ایجاد کردیم.
و  هزار   3 مبلغ  گذشته  ل  سا در  اینکه  به  اشــاره  با  وی 
844میلیارد تومان درآمد توسط سازمان به وجود آمده 
است، گفت: این مبلغ 26درصد از تعهد پیش بینی شده 
بیشتر بوده است. همچنین ششپروژه آماده برای فروش 
عرضه شده و ۹پروژه در حال آماده سازی برای فروش تا 
تهران  شهر  در  16ابرپروژه  آنکه  ضمن  است.  ل  سا پایان 
102هزار میلیارد تومان  لی آن  تعریف شده که ارزش ریا

است و در مناطق نیز ریزپروژه هایی تعریف شده است.
خاصه باف با اشاره به اطلس جامع سرمایه گذاری شهر 
تهران ادامه داد: بنا بر این اطلس در نظر داریم در هر 
منطقه یک پروژه مسکونی با مشارکت مردم ایجاد کنیم و 
لی خود از صندوق های  هر شهروندی متناسب با وسع ما

سرمایه گذاری خریداری کند.
درباره  خبرنگاران  های  پرسش  به  پاسخ  بخش  در  وی 
له سوز در تهران گفت: این  آخرین وضعیت احداث زبا
لبته  لی شهرداری تهران است. ا پروژه بزرگترین پروژه ما
له سوز را باید از سازمان مربوطه بپرسید،  جزئیات فنی زبا
اما مشاور، خروجی طرح را به ما اعلام کرده است و ما 
بعد  و  کردیم  تدوین  اقتصادی  و  لی  ما مدل  چند  نیز 

ارائه  مربوطه  سازمان های  به  را  لعات  مطا نتیجه  از آن 
خواهیم کرد.

وی درمورد سرانجام احداث »تم پارک« در شرق تهران 
گفت: مکاتبات متعددی را با سازمان های محیط زیست و 
منابع طبیعی داشته ایم که هنوز به نتیجه ای نرسیده ایم. 
در حال رایزنی با سرمایه گذار هم هستیم تا طرح خود را 
تعدیل کند و شهردار نیز به وزیر کشاورزی نامه زده است 
تا در جلسه ای راه های احداث این تم پارک بدون آسیب 

رساندن و تصرف فضا، عملیاتی شود.
ساخت هتل  در برخی از بوستان های جنگلی، موضوع 
ینکه  ا ن  بیا با  آن  مون  پیرا ف  با صه  خا که  د  بو یگری  د
د  یا ز ی  هزینه ها لیل  د به  هد  می د ن  نشا ت  لعا مطا
ز  ا بعضی  نه  سفا متا آب  د  کمبو و  جنگل ها  ری  ا نگهد
سیب  آ  . . . و ر  حصا سرخه  ن  همچو جنگلی  ی  ها فضا
دیده اند، گفت: با اجرای این طرح، بخش خصوصی 
فضاهای  نگهداشت  به  ملزم  شهرداری  سود  ازای  در 

جنگلی می شود.

ساخت  برای  مجوزی  هیچ  هنوز  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
گفت:  است،  نشده  صادر  جنگلی  بوستانهای  در  هتل 
هیچ  هم  لیل  د همین  به  و  ه  نشد یی  نها طرح  هنوز 
مجوزی صادر نشده، اما در همین روزهای اخیر، با یک 
در  جلساتی  نمی کنم  قید  را  اسم آن  که  فاخر  مجموعه 
مورد ساخت هتل های جنگلی داشتیم که جزئیات آن را 

بعدا اعلام می کنیم.
مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی 
شهرداری تهران همچنین در زمینه سرانجام پروژه »هزار و 
یک شهر« با تاکید بر اینکه متاسفانه این پروژه در گردابی 
افتاد که به نظر من بخش زیادی از این گرداب فضای 
نشود،  انجام  که  برد  سمتی  به  را  پروژه  و  بود  سیاسی 
اظهارداشت: طرف مقابل نیز به تعهدات خود عمل نکرد 
لبته شریک ما نیز معتقد است که متعاقبا شهرداری  و ا
هم به تعهدات خود عمل نکرده و نهایتا پروژه ای که قرار 
بود سال ۹6تمام شود، حالا در حد پیشرفت 1۷درصدی 

قرار دارد.

خاصه باف پیرامون سرانجام توسعه شهر آفتاب نیز با بیان 
اینکه ما در مورد پروژه شهر آفتاب توسعه را دنبال می کنیم 
به گونه ای که قرار است تمام آورده های شهر آفتاب صرف 
ل  همان مجموعه شود، گفت: مدیران شهری به دنبا
انتقال نمایشگاه های پرمخاطب به شهر آفتاب هستند؛ 
کمبودهایی  شهر آفتاب  در  ما  که  است  این  له  مسا اما 
داریم و وزیر صمت هم در جلسه با شهرداری تأکید کرد 
که ظرفیت های لازم در شهر آفتاب ایجاد شود و بعد از آن 
نمایشگاه های پرمخاطب منتقل شود. به نظر می رسد اگر 
همت کنیم یک تا دو سال آینده نمایشگاه های پرمخاطب 
به شهر آفتاب منتقل می شود. به همین منظور اولویت 
تجارت  مرکز  ساخت  بعد  و  لن ها  سا ساخت  اکنون  ما 

جهانی 2است.
مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی 
شهرداری تهران پیرامون ورود سرمایه گذاران خارجی نیز 
گفت: سرمایه گذار خارجی داریم به گونه ای که در ساخت 
هتل برج میلاد سرمایه گذارمان خارجی است، اما هنوز 
لی اش  آنقدر فضا فراهم نشده که سرمایه گذار منابع ما
ن  طمینا ا بحث  هم  و  تحریم ها  له  مسا چون  ورد  بیا را 
 وجود دارد که باید به کمک دولت این موضوع را پیش 

ببریم.
ی  ن ها زما سا ــرا  چ که  ل  ــوا س ــن  ی ا به  سخ  پا در  ی  و
سرمایه گذاری به حوزه حمل و نقل به ویژه مترو وارد 
نمی شود، گفت: دقت داشته باشید که سرمایه گذاری 
یک موضوع زمان بر است و از سوی دیگر حمل ونقل 
؛  نیست ی  د قتصا ا یی  تنها به  مترو  ویژه  به  می  عمو
به گونه ای که هر سفر تمام شده با مترو بیش از 20هزار 
تومان هزینه دارد، اما با افزایش قیمت بلیت در حال 
گرفته  ن  ا ند شهرو ز  ا ن  ما 2تو 0 0 و  ر  هــزا ر  چها ضر  حا
می شود که برای سرمایه گذار سودآور نیست و باید به 
لی برای سرمایه گذار داشته  سمتی برویم که جذابیت ما
باشد.ولی در حوزه حمل و نقل عمومی مذاکراتی با 
تاکسی های  و  اتوبوس  تهیه  برای  خارجی  کشور  چند 

برقی انجام شده است.

اگر همه کشورها و  اینکه  بیان  رئیسی با 
ملل اسلامی با یکدیگر وحدت داشتند، 
ین  ا تا  نست  نمی توا نیستی  صهیو رژیم 
ه  بی گنا  ، م مظلو ن  فلسطینیا به  حد 
ر  ظها ا  ، کــنــد ظلم  ــزه  غ ع  ــا ف ــی د ب و 
ت  فا ختلا ا ز  ا نیست ها  صهیو  : ــت ش ا د
ه  د ستفا ا ء سو می  سلا ا ی  کشورها ن  میا
شمن  د هبرد  را بر  برا در  ا  لذ  ، می کنند
برای تداوم اختلاف میان امت اسلامی، 

راهبرد ما وحدت است.
 ، دیدار   این  در  هم  اسحاق دار  محمد 
ی  برا ن  یــرا ا می  سلا ا جمهوری  رهبری 
امت اسلامی به ویژه در مسأله فلسطین 
تصریح  و  دانست  ویژه  اهمیت  حائز  را 
کرد: امت اسلامی به رهبرانی همچون 

رهبر ایران نیاز دارد.
م  علا ا با  ن   کستا پا رجه  خا مــور  ا وزیــر 
ی  ری ها همکا ی  بــرا کشورش  دگی  ما آ
ن  طرنشا خا ن  یرا ا با  ه  زند سا و  ه  گسترد
هر  ز  ا بیش  ــروز  م ا می  سلا ا مت  ا  : کــرد
تقویت  و  وحدت  به  نیاز  دیگری  زمان 

همبستگی دارد.
مه  ا د ا ر  د ن  کشورما جمهوری  رئیس 
کشور  به  خود  روزه  دو  سفر  های  برنامه 
علی  صف  آ « با   شرقی  جنوب  یه  همسا
زرداری« همتای پاکستانی خود در کاخ 
م  سلا ا در  کشور  ین  ا جمهوری  ست  ریا

آباد دیدار کرد.
ر  ا سرد « با  همچنین  همچنین  رئیسی 
و  ملی  مجلس  رئیس   » ق د صـــا ز  ــا ی ا
مجلس  رئیس  نی ،  گیلا رضــا  سف  یو
سنای پاکستان  هم دیدار و گفتگو کرد. 

امضای ۸ سند... 
بقیه از صفحه 2

قالیباف: مشکلات  ارزی  برای...
 

محمد تقی نقدعلی نماینده خمینی شهر به عنوان نماینده متقاضیان 
رسیدگی به این طرح طبق اصل 85قانون اساسی گفت: اساس این طرح 
آن است که سلسله مراتب و وزن هر کدام از قوانین در نظام جمهوری 
لی فضای مجازی یا  اسلامی مشخص شود؛ مثلاً وزن مصوبات شورای عا
لی انقلاب فرهنگی در چه جایگاهی قرار دارد و وزن  مصوبات شورای عا

مصوبات مجلس در چه جایگاهی قرار دارد.
لف گفت:  محمدرضا پورابراهیمی نماینده کرمان و راور به عنوان مخا
تفویض  اساس  بر  این کار را  خواهیم  می  اگر  است که  این  ما  پیشنهاد 
اختیارات صحن به کمیسیون انجام دهیم، سازوکاری تعیین شود تا 

نظرات کارشناسی کمیسیون های دیگر نیز اخذ شود.
وی با بیان اینکه »تفویض کامل اختیار صحن به کمیسیون تخصصی در 
طرح مذکور ایجاد مشکل می کند«، تاکید کرد: برای بررسی این طرح 
لب  یا یک راهکار میانبر با تدبیر هیات رئیسه ایجاد شود یا اینکه در قا

متداول و غیر اصل 85بررسی شود.
رضا حاجی  پور نماینده آمل در ادامه به عنوان موافق با تاکید بر  اینکه 
این قانون سبب می شود که همه تصمیم گیری ها متمرکز شود، گفت: 
با تصویب این قانون تکلیف مرکز اصلی تصمیم گیری در کشور تعیین 

می شود.
لف تاکید کرد: در   محسن زنگنه نماینده تربت حیدریه به عنوان مخا
مفاد این طرح، قانون برنامه و بودجه، آیین نامه داخلی مجلس و برخی 
قوانین دیگر دچار اختلاف است و از سویی دیگر به شدت اختیارات 
در  مجلس  داخلی  ساختارهای آیین نامه  می کند.تمام  کم  را  مجلس 
 این طرح به هم ریخته   و قرار است که این قانون جامع سایر قوانین را از 

حیز انتفاع ساقط کند.
علی خضریان نماینده تهران به عنوان موافق با بیان اینکه »نهادهایی 
شأن قانونگذاری مجلس را دچار خدشه کردند«، اظهار داشت : این طرح 
لی را مشخص کرده  است تا در چارچوب  صلاحیت نهادها و شوراهای عا
قانون امکان تصویب سیاستها را داشته باشند . درادامه نمایندگان بااین 

لفت کردند. طرح  مخا
لیاتی  به منظور  نمایندگان با دو فوریت طرح اصلاح برخی از احکام ما
یک  وبه  کردند  لفت  مخا هم  کشور   اقتصادی  لیت های  فعا تصویب 
قانون  اجــرای  مدت   ، ملت  وکلای  همچنین  ــد.  دادن رای  فوریت آن 
1404تمدید 13تیر  تا  ل  2سا مدت  به  را  پست   ملی  شرکت   اساسنامه 

 کردند.
  همچنین با تصویب مجلس، سازمان پژوهش و نوآوری دفاعی ) سپند( 
وزارت دفاع  مشمول همه امتیازات، ترجیحات، تخفیفات و اولویت های 
قانونی در مورد صنایع دفاعی و مراکز تحقیقاتی و پژوهشی و شرکت های 

دانش بنیان می شود.
نمایندگان در مصوبه ای به  سپند  مجوز دادند برای اجرای ماموریت های 
خود با تصویب ستاد کل نیروهای مسلح نسبت به ایجاد پژوهشکده و 

شرکت های تخصصی تابعه اقدام کند.

معاون فرهنگی و اجتماعی سازمان اوقاف و 
امور خیریه از برگزاری نمایشگاه دستاوردهای 
این سازمان در روزهای پنجم تا نهم اردیبهشت  

خبر داد.
حــجــت الاســلام  ــا،  م خبرنگار  گـــزارش  ــه  ب
لمسلمین غلامرضا عادل در نشست خبری  وا
درباره این رویداد اظهار داشت: نمایشگاه    در 
افتتاحیه  همچنین  و  تهران  رم  ا بزرگ  هتل 
این نمایشگاه با حضور رئیس سازمان اوقاف، 
علمی  معاون  اسلامی،  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
هی  نشگا ا د د  جها رئیس  و  جمهوری  ست  ریا

برگزار خواهد شد.
نمایشگاه  از  بازدید  ساعات  اینکه  بیان  با  وی 
طی این پنج روز از ۹ صبح تا 5 عصر خواهد بود، 
تصریح کرد:  بازدید از نمایشگاه برای عموم آزاد 
است. افراد می توانند با حضور در این نمایشگاه 
سئوالات خود را بپرسند و نظرات و ایده های 
خود را ارائه دهند و شاهد دستاوردهای سازمان 

باشند.

عادل با بیان اینکه 3۹ شرکت دانش بنیان مورد 
دارند،  حضور  نمایشگاه  در  سازمان  حمایت 
افزود: سیاستگذاری سازمان به این شکل است 
50 درصد سهام  که شرکت ها صاحب بیش از 
باشند که منافع آنها تامین و ایجاد انگیزه شود. 
دانش  شرکت های  از  اوقاف  سازمان  حمایت 
دارند  که  لیت هایی  فعا و  اقتضائات  با  بنیان 
متفاوت است. این شرکت ها متشکل از نخبگانی 
لی  هستند که به واسطه نداشتن پشتیبانی ما
طرح های آنان راکد مانده بود که اکنون این 

شرکت ها دفتری را در اوقاف مستقر کرده اند.
این  در  اقدامات  محور  کرد:  تصریح  عادل    
قیمت  با  داخلی  تولیدات  معرفی  نمایشگاه، 
نمایشگاه  بخش های  دیگر  از  است.  مناسب 
می توان به ارائه آثار قدیمی و تاریخی وقفنامه 
لعین اشاره  ها، نحوه شکل گیری وقف، حفظ ا
کرد. مراکز وابسته به سازمان اوقاف مانند بنیاد 
لبرز، مهرماندگار و کاشی گوهرشاد هم در این  ا

نمایشگاه حضور دارند.    

نمایشگاه دستاوردهای سازمان اوقاف و امور خیریه 
فردا گشایش می یابد 

بقیه از صفحه 2

  رشد هزینه وزارت اقتصاد ۲1۷ درصد
وزارت بهداشت 16/۸درصد!

و  اقتصادی  امور  وزارت  هزینه  کرد:  اعلام  کشور  محاسبات  دیوان 
150درصد  21۷درصد و سازمان اداری و استخدامی  دارایی بیش از 

ل گذشته افزایش یافته است. نسبت به سا
 به گزارش روابط عمومی دیوان محاسبات کشور، بررسی جداول 
طور  به  دستگاه ها  برخی  هزینه  می دهد   1403نشان  ل  سا بودجه 

نامتعارف افزایش یافته است .
ل جدید ، هزینه وزارت امور اقتصادی  براساس جداول بودجه سا
و دارایی بیش از 21۷درصد و سازمان اداری و استخدامی 150درصد 
لی است که وزارت  نسبت به سال گذشته افزایش یافته  واین در حا
آموزش و پرورش 20درصد و وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
16/8 درصد افزایش هزینه داشته  و دانشگاه های وابسته و تابعه آن 

اند.
دیوان محاسبات کشور بر لزوم اقدام اصلاحی برای رفع تبعیض 

در این حوزه تاکید دارد.

 آغاز پویش »امروز من 
 بدون کیسه پلاستیکی« 

در فروشگاه های زنجیره ای
همزمان با آغاز هفته زمین پاک، پویش 
 » ستیکی پلا کیسه  ن  بدو من  مــروز  ا «
ی  ه ها فروشگا در  یشی  آزما صورت  به 
زنجیره ای آغاز شده و تا 21تیر روز جهانی 

پلاستیک ادامه دارد.
بر اساس اعلام سازمان حفاظت محیط 
زیست، مهدی خادم ثامنی، مدیرکل 
با   : گفت ن  زما سا ین  ا ند  پسما فتر  د
ن  زما سا  ، ع ضو مو همیت  ا به  جه  تو
گرفته  تصمیم  زیست  محیط  ظت  حفا
تا در هفته زمین پاک ) 3تا ۹اردیبهشت 
های  کیسه  رایگان  توزیع  عدم  طرح   )
مروز  ا « پویش  لب  قا در  را  ستیکی  پلا
ر  د را   » ستیکی پلا کیسه  ن  و ــد ب من 
 . کند جــرا  ا ی  ا زنجیره  ی  ها ه  فروشگا
روز  ماه  21تیر  تا  پویش  این  افزود:  وی 
خواهد  ادامه  پلاستیک  بدون  جهانی 
کشوری  یه  د تحا ا نه  خوشبختا  . شت ا د
پیوستن  در  ی  ا زنجیره  ی  ها ه  فروشگا
به این پویش و حتی راه اندازی آن با ما 

همفکری و تبادل نظر داشتند.


